



ASSOCIATION DES
COMMUNAUTÉS
FRANCOPHONES
D'OTTAWA



OTTAWA
BILINGUE • BILINGUAL

English will follow

Ottawa, le 14 juillet 2021

3e ronde Ottawa bilingue : 38 nouveaux projets financés pour un montant total de 485 000 \$

Suite au [renouvellement du programme de microsubventions Ottawa bilingue](#) par Patrimoine canadien, l'ACFO Ottawa vient de financer 38 nouveaux projets pour un montant total de 485 000 \$. Ces projets se divisent comme suit :

- 20 projets d'activations pour un total de 178 650 \$
- 18 projets de propulsion pour un total de 306 350 \$

Le financement a été accordé à 31 organismes et 7 entreprises francophones, anglophones et bilingues d'Ottawa. Les projets financés ont comme objectif de :

- créer 413 nouveaux partenariats;
- offrir 800 activités dans la capitale nationale entre juillet et décembre 2021;
- rassembler environ 24 000 personnes participantes aux activités; et
- joindre directement ou indirectement l'équivalent de 39% de la population d'Ottawa (555 000 personnes).

Le programme [Ottawa bilingue](#) a pour objectif de renforcer le caractère bilingue d'Ottawa, de promouvoir la francophonie et de valoriser les intérêts collectifs de la communauté francophone sur l'ensemble du territoire de la Ville d'Ottawa en investissant dans des projets concrets, par et pour la communauté.

Les projets financés sont réalisés dans l'ensemble du territoire de la ville et visent la population ottavienne dans toute sa diversité. Découvrez l'ensemble des organismes subventionnés durant les précédentes rondes d'Ottawa bilingue ainsi que les descriptions des projets nouvellement financés [sur notre site web](#).

Pour toutes questions ou pour des demandes d'entrevues, veuillez contacter :

Patrick Pharand

Gestionnaire du programme Ottawa bilingue

ottawabilingue@acfoOttawa.ca

613-744-8982 p. 104

Financé par le
gouvernement
du Canada

Funded by the
Government
of Canada

Canada 



ASSOCIATION DES
COMMUNAUTÉS
FRANCOPHONES
D'OTTAWA



OTTAWA
BILINGUE • BILINGUAL

Ottawa, July 14th 2021

3rd round Bilingual Ottawa: 38 new projects funded for a total amount of \$ 485,000

[Following the renewal of the Bilingual Ottawa micro-grants program](#) by Canadian Heritage, ACFO Ottawa has just funded 38 new projects for a total amount of \$ 485,000. These projects are divided as follows:

- 20 activation projects for a total of \$ 178,650
- 18 propulsion projects for a total of \$ 306,350

Funding was provided to 31 French, English and bilingual non-profit organizations and 7 businesses in Ottawa. The funded projects collective objectives are to :

- create 413 new partnerships;
- offer 800 activities in the nation's capital between July and December 2021;
- bring together 24,000 people participating in the activities; and
- reach, directly or indirectly, the equivalent of 39% of Ottawa's population (555,000 people).

[Bilingual Ottawa](#)'s goal is to strengthen the bilingual character of Ottawa, promote the Francophonie and enhance the collective interests of the Francophone community throughout the City of Ottawa by investing in concrete projects, by and for the community.

The funded projects are carried out across the city and target the Ottawa population in all its diversity. Find out about all of the organizations funded during previous rounds of bilingual Ottawa as well as descriptions of newly funded projects on our website [on our website](#).

For any questions or to request interviews, please contact:

Patrick Pharand

Bilingual Ottawa Program Manager

ottawabilingue@acfoOttawa.ca

613-744-8982 p. 104

Financé par le
gouvernement
du Canada

Funded by the
Government
of Canada

Canada 